

## EzFi 服務條款

一經登記為 EzFi 服務用戶，即表示登記客戶 (下稱貴方) 同意受以下條款和條件的約束：

1. 貴方同意授權一路通有限公司 (下稱一路通) 可將 貴方之個人資料轉介至與一路通有合作安排的銀行/金融機構，以便有關銀行/金融機構可直接聯絡 貴方辦理貸款申請手續。
2. 貴方明確表示同意及授權一路通代表 貴方為轉介目的跟進及轉遞 貴方向銀行/金融機構提交的申請及向銀行/金融機構收取有關 貴方的申請進度資料。貴方亦授權銀行/金融機構接受一路通轉介及使用 EzFi 平台上所載之個人資料與貴方直接聯繫及向一路通發放有關 貴方的申請進度的資料。
3. 貴方明白除非獲得 貴方同意，一路通不會向銀行/金融機構提供 貴方在一路通的操作數據。
4. 貴方不需支付任何費用予一路通及有權拒絕接受一路通介紹的銀行/金融機構貸款。
5. 如 貴方接受任何一間由一路通介紹之銀行/金融機構貸款，貴方明白並同意一路通將會獲得該銀行/金融機構之服務費。
6. 貴方明白銀行/金融機構對貸款事宜擁有最終批核權，獲批貸款的條款和條件將另行在 貴方與銀行/金融機構之間的相關貸款協議中列出。
7. 在超過 貴方與銀行/金融機構之間之貸款協議規定的期限逾期還款的情況下，銀行/金融機構可以通知一路通並尋求一路通的協助以追討債務。此類通知可能會影響 貴方使用其他一路通服務。
8. 一路通的 [會員細則](#)、[網頁使用細則](#) 及 [私隱權條款](#)，與本 EzFi 服務條款一併完全有效。
9. 貴方同意接受一路通的技術夥伴億康科技資訊(亞洲)有限公司的 [可信數據網絡終端用戶授權合約](#) 之約束。
10. 一路通可不時修改、添加或刪除本 EzFi 服務條款的全部或任何部分內容，此類修改、添加或刪除自通知 貴方有關更改後的下一個月一號起生效。如 貴方不再希望受修訂後的服務條款之約束，貴方須通知我們貴方不希望繼續 EzFi 服務。

(最後更新: 2026 年 2 月 25 日)

### EzFi Service Terms and Conditions

Upon registration as a user of EzFi service, you agree to be bound by the following terms and conditions:

1. You agree to authorize OnePort Limited (“OnePort”) to refer or provide to any lender(s) having a partnership arrangement with OnePort any personal information relating to you so that the relevant lender(s) may contact you directly for the purpose of completing the financing application procedure;
2. You expressly agree and authorize OnePort to follow up on and to forward your financing application(s) to individual lender(s) on your behalf for referral purpose and to receive information on the progress of your application(s) from the individual lender(s). You also authorize individual lender(s) to accept referral from OnePort and to contact you directly using the personal data stored on the EzFi platform and to release information on the progress of your financing application(s) to OnePort;
3. You understand that OnePort will not provide any of your transactional data to the individual lender(s) unless with your consent.
4. You acknowledge and understand that you are not required to pay any fee to OnePort and you have the right to refuse any offer made by the lender(s) through OnePort;
5. You acknowledge that upon your acceptance of loan from any lender(s), OnePort will receive a fee from the lender(s);
6. You understand that any financing application is subject to the final approval of the individual lender(s). The terms and conditions of the approved loan are set out separately in the loan agreement between you and the lender(s);
7. Under circumstances that your loan repayment is overdue for a period which stipulated in the loan agreement between you and the lender(s), the lender(s) may notify the overdue to, and seek support from OnePort for recovery procedures. Such notification may impact your operability when using other OnePort’s services;
8. OnePort’s [Membership Terms](#), the [Site Terms](#), and the [Privacy Policy](#) are in full force together with these Service Terms;
9. You agree to be bound by the [End User Licence Agreement](#) by OnePort’s technology partner eCom (Asia) Ltd;

10. OnePort may from time to time expressly modify, add to or delete the whole or any part or parts of these Service Terms, and such modification, addition or deletion shall take effect from the first day of the calendar month following Notification to you of the change. Should you no longer wish to be bound by the amended Service Terms, you should notify us that you do not wish your registration of EzFi service to be continued.

(Last Updated: 25 February 2026)